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ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY

Vážení spoluobčané,
úvodem bych rád poděkoval za vaši důvěru, kterou 
jste mně a nově zvoleným zastupitelům projevili. Zá-
roveň mé poděkování patří předešlému vedení obce 
v čele s paní Alenou Novákovou za odvedenou práci, 
ve které se budu snažit nadále pokračovat ke spoko-
jenosti občanů.
Funkce starosty přináší mnoho dalších povinností, 
které jsou v mé kompetenci, a proto přicházíme s vy-
dáním „Informačního listu“ o něco později, než jsme 
plánovali. Z důvodu zajištění chodu úřadu a převzetí 
veškeré agendy obce došlo i  k oddálení termínů ně-
kterých záležitostí, které je třeba řešit.
V  informačním listu naleznete články obecních orga-
nizací, informace ke svozu odpadu, termíny kulturních 
událostí „Obec žije“, stavební plány a  další novinky 
a změny v obcích, včetně kontaktů. Aktuální informa-
ce také můžete sledovat na webových stránkách obce 
www.litvinovice.cz a  na facebookovém profilu „Obec 
Litvínovice“.
Minulý rok jsme nechali vyrobit samolepky s termíny 
svozů PAPÍR/PLAST. Letos takový záměr nebyl, ale 
v reakci na četnou poptávku jsme je opět nechali vyro-
bit a přikládáme je. Novinkou je propojení termínů svo-
zového plánu odpadu s vaším mobilním kalendářem. 
Odkaz naleznete na webových stránkách obce v sekci 
Aktuality nebo Občan a úřad.
Ve vedení obce proběhlo několik změn. Z nově zvole-
ného zastupitelstva byli jednohlasně zvoleni dva ne-
uvolnění místostarostové Ing. Ladislav Kos a Bc. Ladi-
slav Voráček. K jejich určení došlo dle pořadí výsledku 
voleb, kde získali vaši důvěru. Rád bych zastupitelům 
poděkoval za dosavadní spolupráci a věřím, že i nadá-
le budeme společně rozvíjet naši krásnou obec.

Jméno a příjmení zvolených 
členů zastupitelstva Počet hlasů

Martin Král 818

Ladislav Kos 790

Ladislav Voráček 767

Jiří Malý 763

Jiří Kymla 741

Jaroslav Souček 739

Jan Makovský 722

Bohumil Husák 355

Kamila Gucko 353

Závěrem mé poděkování patří i  paní Janě Majerové, 
která se starala 20 let o administrativní chod obecního 
úřadu. Také členům všech spolků a  organizací, které 
činí život v obci pestřejší a vytvářejí program pro děti 
i dospělé. V neposlední řadě nesmím opomenout ani 
sociální komisi, která celá léta skvěle vykonává svoji 
práci (gratulace jubilantům, vítání občánků), jmenovi-
tě v  obci Litvínovice paní Pořádkové, Andrejčenkové 
a  Adámkové, v  obci Šindlovy Dvory paní Pekárkové, 
Machové a Kohoutové, v Mokrém paní Zíkové, Böhmo-
vé a Peterkové. Dále děkuji za dlouholetou práci paní 
Jitce Zemanové a paní Hance Hanouskové, které v le-
tošním roce skončily.
S přáním hezkého dne

Martin Král
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OBECNÍ ÚŘAD
LITVÍNOVICE

Litvínovice 39
370 01  

České Budějovice
 

ÚŘEDNÍ HODINY 
Po, St:  7.30 – 17.00 hod.

Pá: 7.30 – 11.00 hod.

Přestávka:  
11.00 - 12.00 hod.

KONTAKTY

Martin Král 
starosta obce

Tel.: 723 728 700
starosta@litvinovice.cz
kral.m34@seznam.cz

Ing. Ladislav Kos 
místostarosta

Tel.: 724 565 057
ladislav.kos@seznam.cz

Bc. Ladislav Voráček 
místostarosta

Tel.: 774 227 651
ladislavvoracek@seznam.cz

Ing. Petra Vydarená
asistentka starosty

Tel.: 387 203 480 
podatelna@litvinovice.cz

Bc. Jaroslava Voců
referent

Tel.: 387 203 685 
obecniurad@litvinovice.cz 

Martina Šimečková
účetní

Tel.: 387 203 086
ou@litvinovice.cz

Pověřenec pro ochranu 
osobních údajů : 

Ingrid Rubešová

Tel.: 607 513 620 
ingrid.rubesova@sms-sluzby.cz

Datová schránka:
OVM: fz9bsev

IČ: 00245194

www.litvinovice.cz

SDH Litvínovice
Vážení spoluobčané,
dovolte mi se zde zmínit o činnosti, sboru dobrovolných hasičů Litvínovice‘‘ 
za předešlý rok 2022.
Po nelehkých covidových letech, kdy byla nejen naše činnost utlumena, jsme 
začali loňský rok valnou hromadou našeho sboru, kde jsme zhodnotili uply-
nulou činnost a připravili se na rok nadcházející. Dále byli oceněni zasloužilí 
členové sboru, kteří měli v předešlém roce životní jubilea. V současné době 
má náš sbor 46. členů, z čehož je 9. členů v zásahové jednotce sboru.
Tradiční lednový HASIČSKÝ PLES jsme se kvůli přetrvávajícím omezením roz-
hodli nepořádat. A tak první akcí byl třetí ročník, festivalu slivovic a ovocných 
pálenek‘‘, které jsou z ovoce či kvasu lajtnovického. Konec dubna je spjat již 
tradičně se stavbou májky a pálením čarodějnic, což zajišťují mladí hasiči. Tuto 
akci pořádá náš sbor společně s místními ženami, které organizují čarodějnic-
ký rej. V září proběhl, LAJTNOVICKÝ PIVNÍ KOŠT‘‘ a to již jeho 12. ročník, který 
pořádáme ve spolupráci s Obcí Litvínovice. Tato akce začala vystoupením de-
chové hudby Skalačka. Prezentovalo se sedm pivovarů. Během dne proběhla 
ochutnávka piv, pivní soutěže a pro děti byli připraveny některé atrakce. Na 
závěr zahrála skupina Brusný kotouče. Dovolte, abych ještě poděkoval, jak 
těm co pomohli s přípravou a průběhem slavností, tak především vedení obce 
a sponzorům, bez jejichž podpory by tato akce nemohla být pořádána. Těmito 
sponzory jsou firmy EDIKT, SINOP, VAZNÍK, DPRINT a JIHOČESKÁ TELEVIZE.
V září byla v plánu soutěž litvínovických družstev z názvem STAŘÍ + MLADÍ. 
Tuto soutěž pořádáme mnoho let a jak již název napovídá, jde o soutěž litví-
novických žen a mužů od těch nejmladších po nejstarší. Bohužel vzhledem ke 
špatnému počasí jsme závod předčasně zrušili a odpoledne zakončili přátel-
ským posezením v hasičské klubovně.
V  předvečer štědrého dne 23.  12. jsme se opět po covidové přestávce se-
tkali na hasičském vánočním grogu, který jsme uvařili pro naše spoluobčany. 
Dovolte mi poděkovat panu Šípovi, který nacvičil z místními ženami koledy 
a s hudebním doprovodem nám zpříjemnili tento podvečer u hasičské zbroj-
nice.
Během roku se náš sbor účastnil nejen různých brigád, ale i pomoci při akcích 
jiným organizacím, jako obec nebo litvínovické ženy a to např. při stavění sta-
nu či stánků, příprava lavic, úklid po akcích a pod. Dále loni členové prováděli 
pravidelnou údržbu techniky, každoroční čištění kanalizačních vpustí v kata-
stru obce, čištění místní komunikace od bahna po přívalovém dešti, údržbu 
hasičské klubovny a  jejího okolí ale i  jinou činnost. Někteří členové byli též 
jako dobrovolníci v Krajském asistenčním centru pomoci Ukrajině (KACPU) na 
letišti v Plané, kde pomáhali z organizací.
Naše jednotka sboru dobrovolných hasičů měla v roce 2022 devatenáct vý-
jezdů. Nejčastěji byla povolána k odstranění obtížného hmyzu a to 5×, 4× od-
stranění spadlého stromu nebo větví např. při silném větru. 3× jsme čerpali 
vodu a 2× byla naše jednotka povolána k pomoci při pátrání po pohřešované 
osobě. Jednou to byla osoba se sklony k sebevraždě a další pátrání bylo po 
zraněném cyklistovi na nové cyklostezce mezi Meteorem a Boršovem. K požá-
rům jednotka vyjela 2krát. Poprvé to byl lesní požár v obci Vrábče, část Kroc-
lov kam byla naše jednotka vyžádána a to i díky tomu, že disponujeme cister-
nou Tatra 148, kam se vejde přes šest tisíc litrů vody a která je pro takový to 
typ zásahu vhodná, jak pro svou velikost, tak prostupnost terénem. Na místě 
požáru byli 4 profesionální jednotky a 7 jednotek dobrovolných hasičů. Tento 
zásah byl první akcí naší Tatry, kterou nám rok před tím zakoupila obec, za což 
jsme chtěli vedení obce ještě jednou poděkovat a také jsme rádi, že se naše 
cisterna ukázala v plné síle. Druhý zásah byl požár stromu a travního porostu 
u hlavní silnice směrem na Č. Budějovice, poblíž stánku s ovocem a zeleninou. 
Díky včasnému zásahu se požár nerozšířil na okolní zahrádky. Zbytek výjezdů 
byla ostatní technická pomoc. 
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SDH Šindlovy Dvory
Rok 2022 byl pro dobrovolné hasiče Šindlovy Dvory ro-
kem změn. Od ledna došlo k výměně celého vedení sdru-
žení a tímto bych rád poděkoval bývalému vedení za jeho 
práci. Především bych rád poděkoval Jakubu Groulíkovi, 
který se zasloužil o chod sdružení nejen v nelehkých ča-
sech covidové krize.
Dalším milníkem byla obnova vozového parku, kdy se 
nám podařilo získat nové hasičské auto, které nahradi-
lo starou dodávku. Ta již nemohla plnohodnotně sloužit 
pro potřeby jednotky sboru dobrovolných hasičů. Tímto 
bychom rádi poděkovali zastupitelstvu obce, které nás 
v pořízení nového automobilu podpořilo.
Po období covidového útlumu jsme zase začali pořád-
ně pracovat s dětmi a naši mladí hasiči se zúčastnili řady 
soutěží. Začalo to jarním kolem Plamene v Jankově, dále 
se děti zúčastnili soutěže o pohár obce Planá a podzim-
ního kola branného běhu na Dobré Vodě. Pokud by měl 
někdo zájem sportovat s námi, stále nabíráme členy do 
mladých hasičů. Tímto bych rád poděkoval vedoucímu 
mladých hasičů Vladimíru Rútovi s  jeho dcerou Karolí-

nou, kteří se v rámci SDH již dlouho-
době věnují práci s dětmi.
V  rámci SDH máme v  současnosti 
v  činnosti družstvo mužů nad 35  let, 
kdy se nám podařilo v  letošním roce 
vyhrát obvodovou soutěž v hasičském 

sportu a postoupit do okresního kola. Zde jsme se umís-
tili na sedmém místě a získali nové zkušenosti. Ještě ten 
stejný den jsme obsadili druhé místo na soutěži v Pla-
né. Další úspěchy následovali a do konce roku se nám 
podařilo ještě vyhrát soutěž o  pohár obecního úřadu 
v Mokrém a naší první noční soutěž v Třebíně.
V  roce 2022 se v  rámci našich společenských aktivit 
uspořádal Masopustní rej s živou muzikou. Přivítali jsme 
jaro postavením májky a  v  září jsme požehnali nové-
mu hasičskému autu. Novinkou bylo uspořádání Stra-
šidelných stezek. Tato akce měla velký ohlas a dostavil 
se nám na ní zhruba trojnásobný počet účastníků, než 
bylo původně předpokládáno. Všem děkujeme za účast 
a mohu slíbit, že bychom z této akce rádi udělali tradici. 
V prosinci proběhla návštěva Mikuláše s čerty a rok jsme 
zakončili tradičním živým betlémem.
Jednotka SDH také nezahálela a v rámci roku jsme měli 
několik výjezdů. Již tradičně jsme zachraňovali mladé la-
butě, odstraňovali spadlé větve, prováděli kontrolu obce 
při loňském výskytu tornáda, které se prohnalo naší ob-
lastí. Zajišťovali jsme kontrolu a  čištění kanalizačních 
vpustí před zimním obdobím a  pravidelně, po větších 
srážkových událostech.
Tento rok bychom rádi pokračovali ve stejném duchu 
a máme v plánu dále rozšiřovat počet akcí, které pro vás 
pořádáme. Děkujeme Vám za podporu a návštěvy na na-
šich akcích.

Radek Kyrian – starosta SDH Šindlovy Dvory

Milí spoluobčané, dovolte abych vás pozval na letošní 
akce, které bude náš sbor pořádat. Aktuální informace 
k akcím a ostatní činnosti se dozvíte na facebooku SDH 
Litvínovice.
Závěrem vám přeji jménem litvínovických hasičů vše nej-
lepší do letošního roku a těšíme se s Vámi na shledanou.

Za SDH Litvínovice,
starosta sboru Zdeněk Prajer
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PLÁNOVANÉ AKCE SDH MOKRÉ V ROCE 2023:
28. ledna 20.00h – Hasičský bál, kapela Kameňáci
4. února - dětský karneval v sále v Litvínovicích
25. února 13.00 – masopustní průvod Mokré
30. dubna 16.00 – májka
27. května – dětský den Mokré
12. srpna 13.00 – mokerská pouť 
– odpoledne Kameňáci, večer Skat
26. srpna 13.00 – soutěž O pohár OÚ
16. září – Mokerský „branný závod pro děti“
2. prosince 16.00 – rozsvícení vánočního stromu

Za SDH Mokré, František Seiler, starosta SDH

SDH Mokré v roce 2022
Je tu rok 2023 a my máme bilancovat, jak se vedlo Sboru 
dobrovolných hasičů Mokré v roce minulém. SDH Mokré 
má k 31. 12. 2022 celkem 135 členů (včetně mladých ha-
sičů).
Zásahová jednotka, zřizovaná Obcí, má 10 členů. Tito 
členové mají splněny patřičné lékařské prohlídky a  jsou 
průběžně školeni. Velitel jednotky, jeho zástupce a řidiči-
-strojníci se účastní školení na HZS. Dva členové mají 
zkoušky na práci s motorovou pilou a jsou hojně využíváni.
Šest členů jednotky tvoří družstvo, které je zapojeno do 
systému ochrany obyvatelstva města České Budějovice 
a  pravidelně se účastní cvičné stavby protipovodňové 
stěny okolo řeky Vltavy.
Během roku se aktivní členové SDH starají o techniku, 
udržujeme okolí, provádíme drobné opravy na Společen-
ském domě. Vytvořili jsme zázemí pro činnost především 
dětských družstev a zázemí pro konání našich akcí tak, 
aby se nemíchalo např. nářadí pro hasiče a materiál pro 
zajištění občerstvení. Při těchto brigádách bylo odpraco-
váno mnoho hodin, raději je ani nepočítáme. Náklady na 
materiál jdou z pokladny SDH.
Pravidelně naši členové udržují „hasičskou louku“, kde 
probíhají tréninky družstev a hasičské a kulturní akce (1x 
posekat, obnáší cca 3 hodiny práce a nemalé množství 
pohonných hmot). Zde musím poděkovat Obecnímu 
úřadu za pochopení a za navýšení rozpočtu na pohonné 
hmoty. Plochy k údržbě se pozvolna rozšiřují, s přibývají-
cími dětskými prvky, ale zatím to chlapci stíhají.
K údržbě „louky“ používáme vlastní traktor, který si za 
sezonu vyžádá další desítky hodin práce.
Chtěl bych požádat majitele psů, aby brali na vědomí, že 
na louce se pohybují především děti, možná i jejich vlast-
ní a louka rozhodně není určena k volnému pohybu psů 
a jejich venčení!Podobný problém máme se spoluobča-
ny, kteří postaví na chodník pytel s odpadky, nebo vyřa-
zené elektro, aby to hasiči uklidili. Na podobné věci snad 
už máme 2 sběrné dvory. Po dohodě není problém od-
ložit do kontejneru kovový odpad, ale plastové televize, 
či lednice, ty pak musíme sami odvážet na sběrný dvůr 
(nebezpečný odpad).
JSDHO (jednotka sboru dobrovolných hasičů obce) 
mimo jiné pomáhá občanům např. s kácením nebezpeč-
ných dřevin, vysáváním vody i záchranou zvířat. Hlavním 

úkolem stále zůstává prevence i likvidace požáru. Proto 
nás šokovala informace, že „hasiči si schválně zapálili su-
chou trávu, aby mohli hasit“. (Jednalo se o oslavu naro-
zenin v hostinci, kdy účastníci spustili ohňostroj a zapálili 
parcelu se suchou trávou, sousedící s obytnými domy). 
Ano, jednotce byl vyhlášen poplach a  jednotka oheň 
zlikvidovala. Ale opravdu nemáme zapotřebí sami sobě 
vytvářet akce a ohrožovat okolí… Šíření takových „zaru-
čených zpráv“ mi přijde podlé a raději nekomentovat…
Nyní ke kultuře v roce 2022:
SDH Mokré pořádá v zimních měsících tradiční bál, ale 
loni nám to covid nedovolil. Jako náhradu jsme v březnu 
pořádali „jarní zábavu“ s kapelou „Kameňáci“.
V únoru prošel vesnicí masopustní průvod, za doprovo-
du dvou harmonikářů, o  týden později uspořádaly ve-
doucí mladých hasičů dětský maškarní bál v sále v Lit-
vínovicích, s hojnou účastí. Poslední dubnový večer se 
zdobí a staví „májka“, byli jsme potěšeni počtem nových 
pomocníků. V květnu obvodová soutěž – požární útok. 
V červnu opět vedoucí dětí organizovaly už tradiční dět-
ský den, mají to děvčata promyšlené, účast vysoká, děti 
i  rodiče spokojeni. Na začátek srpna patří „mokerská 
pouť“, odpoledne hrála kapela Kameňáci, večerní zábavu 
kapela Skat. Na louce byly během odpoledne, především 
pro děti, různé aktivity. Na konci srpna 49. ročník tradiční 
soutěže O pohár obecního úřadu. Akce uzavírá na konci 
listopadu „rozsvícení vánočního stromu“, pěkné vystou-
pení tu měl dětský sbor, který pilně cvičil.

Letiště České Budějovice -
novoroční bilancování
Přelom roku bývá obvykle časem, kdy bychom měli bilan-
covat, sečíst klady, ale i zápory roku uplynulého a pouče-
ni a náležitě natěšeni vlétnout do roku nového.
Pokud máme zhodnotit rok 2022 z hlediska počtu pohy-
bů (vzletů a přistání), na první pohled se jeví spíše jako 
rok zcela průměrný. Na Letišti České Budějovice jsme 
v roce 2022 zaznamenali celkově 6809 pohybů. Pokud 
ale tento statistický údaj podrobněji rozklíčujeme, zjistí-
me, že velmi výrazně narostl počet mezinárodních letů 
a to na 1008. Takovéto číslo jsme ještě za dobu existen-
ce letiště nezaznamenali, zjednodušeně řečeno patnáct 
procent všech pohybů je mezinárodních. Našimi nejčas-
tějšími zahraničními klienty jsou sousedé z  Rakouska 
a Německa. Nejvíce vytíženými dny pro mezinárodní lety 
jsou víkendy či pondělky a čtvrtky. Častým cílem českých 
letounů jsou zejména v letních měsících přímořské ob-
lasti Itálie a Chorvatska. Mimo privátních dovolenkových 
letů lze vypozorovat také nárůst obliby našeho letiště 
v oblasti létání za obchodem. To, že Letiště České Budě-
jovice využívají podnikatelé k realizaci svých obchodních 
záměrů, jednoznačně podporuje ekonomický rozvoj re-
gionu. Pokud se ohlédneme za roky minulými, je zřejmé, 
že už lze v rámci statistiky nárůst mezinárodních pohybů 
považovat za postupný trend, což nás velmi těší.
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Samozřejmě nejraději bychom ale odbavovali velká leta-
dla a počítali pasažéry, kteří od nás odlétají na dovole-
nou. V roce 2022 jsme se stali poskytovatelem letových 
informačních služeb AFIS VFR, což byla nutná podmínka 
v postupu certifikačního procesu. Díky aktivnímu přístu-
pu vedení Jihočeského kraje a pana hejtmana Martina 
Kuby se podařilo domluvit s ministrem dopravy a s Říze-
ním letového provozu (ŘLP) na společném postupu při 
dokončení certifikace pro provoz AFIS IFR. Tato dohoda 
pak otevřela cestu k plánování prvních dovolenkových 
letů z Letiště České Budějovice. Jihočeská veřejnost tak 
v závěru roku 2022 obdržela skvělou zprávou, že ces-
tovní kancelář Čedok už zahájila prodej prvních letenek 

z Českých Budějovic na rok 2023. Od srpna bude možné 
letět na dovolenou za mořem a sluncem na řecký Rho-
dos nebo do turecké Antalye. O letenky je prý nevídaný 
zájem. Z hlediska historie civilního leteckého provozu 
na Letišti České Budějovice pak rozhodně nebudeme 
rok 2022 hodnotit jako průměrný, ale naopak si zcela 
určitě zaslouží ocenění jako rok zlomový. Čeká nás ješ-
tě hodně práce, ale takové, která přináší radost, protože 
vede k výsledkům, ze kterých se budeme moci radovat 
společně s Jihočechy. Držme si palce. Přeji Vám hladký 
start a klidný let v roce 2023.

Mgr. Martina Vodičková
tisková mluvčí Letiště České Budějovice

Knihovna Šindlovy Dvory
Milí čtenáři a milé čtenářky, knihovna v Šindlových Dvo-
rech byla v červnu 2021 převedena do kategorie PROFE-
SIONÁLNÍ KNIHOVNA. Bylo tak učiněno na základě po-
skytování a rozšiřování služeb. Knihovna se v roce 2020 
stala také plně digitalizovanou, to znamená, že si knihy 
můžete objednávat elektronicky, prodlužovat výpůjčky 
z domova nebo vyhledávat knihy v online katalogu.
V knihovně si můžete půjčovat knihy, časopisy, audioknihy 
pro děti i dospělé, stolní hry a Albi tužky s příslušenstvím.
Z  důvodu stálého nárůstu čtenářů a  velkého zájmu 
o  knižní novinky se zvyšuje i  nárok na prostorové ka-
pacity knihovny. V roce 2021 jsem tedy nechala vyrobit 
3 nové regály do dětského oddělení a knihovničku pro 
naše nejmenší čtenáře. V roce 2022 přibyly dva regály na 
knihy a jeden na časopisy v oddělení pro dospělé. Věřím, 
že nové vybavení opět zvýší komfort knihovny.
Mnoho lidí udivuje, co dělají malé děti, které ještě necho-
dí do školy, tedy nečtenáři, v knihovně.
Věřte, že jsou to nejvděčnější „čtenáři“. Děti si prohlíže-
jí obrázkové knihy a v tomto věku tisíců otázek nasávají 
informace s opravdovým nadšením, které se u mnohých 
ve školním věku ztrácí. A právě proto je to ideální období 
pro návštěvu knihoven. Ve školním věku již děti začínají 
rozlišovat své zájmy. Z některých dětí se stanou čtenáři 
a z jiných třeba sportovci, umělci nebo děti s jiným zamě-
řením. Pro děti je velkou výhodou, že mohou navštěvovat 
knihovnu každý měsíc se svojí třídou MŠ. Každý měsíc na 
děti čeká nový interaktivní program. Fotodokumentaci si 
můžete prohlédnout na webových stránkách obce www.
litvínovice.cz horní lišta knihovna – fotogalerie.

V minulém roce navštívila knihovnu také MŠ Montessori 
z Českých Budějovic, žáci ZŠ J.Š.Baara, žáci ZŠ Šindlovy 
Dvory v rámci čtenářské dílny a na začátku školního roku 
jsem v knihovně přivítala naše prvňáčky.

Statistické údaje rok 2020                       rok 2021               rok 2022
celkový počet knih 2480 2800 3076
vypůjčený knižní fond z JVK                                695 671 756
počet knižních přírůstků 494 352 276
počet výpůjček 3971 3944 5226
počet registrovaných čtenářů 132 249 278

Otevírací doba knihovny Šindlovy Dvory
pondělí 10.00 - 13.00
úterý 13.00 - 16.00
středa 13.00 - 18.00
čtvrtek 8.30 - 11.30  13.00 - 16.30

Otevírací doba knihovny Mokré
úterý 17.00 - 19.00

Knihovnu najdete na návsi u autobusové 
zastávky Šindlovy Dvory.

Těším se na Vaší návštěvu a přeji klidný rok 
2023.

Monika Šťavíčková
knihovnice
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Učíme a hrajeme si ve školce
První pololetí školního roku 2022 – 2023 uteklo jako 
voda už proto, že bylo pořád, co dělat. Hned 7. 9. 2022 
u nás proběhlo cirkusové představení s klaunem a ži-
vými cvičenými pejsky, celkem 10x nás za pololetí 
navštívila divadla s  krásnými pohádkami, 3x proběh-
lo tabletování, užili jsme si také projektový den s ná-
zvem – Duhohrátky a také výchovně vzdělávací pořad 
„Putování s kapříkem Metlíkem s ukázkami živých ryb 
a raků. Chodili jsme na polodenní výlety, byli jsme se 
podívat na výlov rybníka v  Š.Dvorech, navštívili jsme 
adventní trhy v Č, B.A. Jihočeské muzeum - edukační 
program – „Jak se žilo v pravěku“. Ve školce jsme se 

pilně učili, každý den cvičili pro zdraví, zpívali, tancova-
li, malovali, modelovali, stříhali, nalepovali, otiskovali, 
používali jsme přírodniny i jiné materiály, pekli buchtu 
z  dýně a  také vánoční perníčky, užili si mikulášskou 
nadílku a po dvouleté nucené pauze konečně i vánoč-
ní besídku, a to zdaleka ještě nejsou všechny aktivity, 
které jsme v 1. pololetí ve školce zažili.
Zima se za chvíli přehoupne do své druhé půlky a nás 
čekají další činnosti a  radovánky, při kterých se zase 
dozvíme a naučíme mnoho nového a také navštívíme 
naše kamarády v 1. třídě ZŠ, abychom věděli, jak to ve 
škole chodí.

Bc. Alice Pitrová, vedoucí učitelka MŠ 39

MŠ Litvínovice 49 – Zelený domeček
Je leden a  za námi první pololetí školního roku 
2022/2023. Do školky k nám přišly nové děti – Anetka, 
Ondra, Lilinka, Elinka a Anička. Ve školce si děti našly 
nové kamarády a  kamarádky. Zvládli jsme ve školce 
mnoho akcí např.  návštěvu Záchranné služby na vý-
jezdovém stanovišti, výlet vlakem do Krokodýlí ZOO 
v Protivíně, výlov Šindlovského rybníka, za Mikulášem 
do katedrály sv. Mikuláše, tabletování, edukační pro-
gramy Mevpisu, Galerie současného umění, Muzea, 
Šindlovské knihovny  atd. Nesmíme zapomenout ani 
na krásná divadelní představení, vánoční tvoření s ro-
diči, ochutnávky vlastnoručně upečených dobrot, vý-
lety do okolí. Kromě akcí jsme zvládli plno zajímavých 
témat soustředěných do Tématických celků. Témata 

těchto celků jsou volena podle aktuální situace, nebo 
zájmu dětí. Fotky z těchto Tématických celků je mož-
né si prohlédnout v galerii webových stránek školy – 
www. zssindlovydvory.cz. V  těchto celcích rozvíjíme 
děti ve všech oblastech, tak aby byly připraveny na 
vstup do první třídy (děti se dozví zajímavé informace 
formou her, zpíváme, cvičíme, tvoříme, pracujeme ve 
školním klubu a hrajeme si). Kromě vzdělávání dětí si 
s kolegyní zvyšujeme kvalifikaci formou různých ško-
lení a seminářů, kde náměty a novinky pak aplikujeme 
do praxe. Jsme rádi, že se dětem u nás ve školce líbí 
a těší nás pozitivní zpětná vazba od rodičů. Děkujeme 
také panu řediteli za podporu a  spolupráci. Přejeme 
všem úspěšný a spokojený rok 2023

Paní učitelky Kamila, Iva a teta Šárka

Zprávičky ze školky v Šindlových Dvorech
Co je nového ve školce v Šindláku? Dny školního roku 
plynou jako voda a my jsme toho od léta již spoustu za-
žili. O prázdninách v době uzavření MŠ došlo k výměně 
podlahových krytin ve třídě Měsíčků a na školní zahra-
dě jsme společně s dětmi vytvořili hmatový chodníček. 
V září jsme se sešli ve svých třídách s ostatními kama-
rády a pustili jsme se do „práce“ – zpíváme, vypravuje-
me si, cvičíme, kreslíme, poznáváme, tancujeme, vyrá-
bíme… a všechno nás baví. Moc se nám líbil projektový 
den „Lesní pedagogika“, kdy jsme se dozvěděli mnoho 
zajímavostí o  lesnictví a myslivosti a při procházce le-
sem jsme měli na pomoc odborného průvodce. Přírodu 
a pobyt v ní máme moc rádi, a proto jsme se vypravili 
do Jihočeského muzea na edukační program „Přírodo-
věda“. Také jsme několikrát vyrazili na houby do lesa-
…a opravdu s úspěšným úlovkem. Společně se ZŠ jsme 
na fotbalovém hřišti v  Mokrém shlédli letové ukázky 
dravého ptactva, což byl velký zážitek. Vypravili jsme se 
do planetária a  na prohlídku budějovického náměstí. 
Ve školce nás navštívil ježek Bodlinka a od jeho maji-
telky jsme se dozvěděli mnoho informací o životě jež-
ků. Shlédli jsme i pohádky „Budulínek“, „Ospalá Káča“ 
a „Černobílou pohádku“, zazpívali si při hudebních po-
řadech „Pohádkové čarování“ a „Jak se hraje pro víly“ 
a viděli také loutkové představení. Zatancovali jsme si 
na halloweenské party a u místního rybníka jsme po-

zorovali práci rybářů při výlovu. V předvánočním čase 
jsme pekli vánoční cukroví a  perníčky, navštívili Jiho-
české muzeum a shlédli zde výstavu a také si vyrobili 
lodičku ze skořápky ořechu. Prohlédli jsme si vánoční 
trhy na náměstí a také navštívili pana starostu na OÚ. 
K nám do školky přišel nejen Mikuláš, andílci a čertíci 
s nadílkou, ale také Ježíšek se spoustou dárků. S rodiči 
jsme se sešli na společné Drakiádě, podzimním tvoře-
ní z dýní, Martinském průvodu s lampiony a na vánoční 
spirále splněných přání, kde jsme si zazpívali vánoční 
koledy. Spolupracujeme s místní knihovnou, kterou ka-
ždý měsíc pravidelně navštěvujeme a máme zde vždy 
připravený krátký program. Dětem nejsou neznámé ani 
moderní technologie, 1x v  měsíci pracujeme s  tablety 
a pořídili jsme digitální mikroskopy a další robotické po-
můcky. V době odpoledního odpočinku nabízíme star-
ším dětem i jiné aktivity – hrajeme na flétnu, vyrábíme 
z keramiky, tvoříme, procvičujeme správnou výslovnost 
a zkoušíme různé experimenty a pokusy.
Co nového nás čeká? Moc se těšíme na zimní sněho-
vé dovádění a také na návštěvy v Solné jeskyni, které 
máme naplánované. Budeme se snažit využívat okolní 
přírodu a podnikat další naše polodenní vycházky a zpí-
vat, cvičit, malovat, učit se novým věcem…
Čeká nás toho hodně a těšíme se na všechno.

Petra Vydrová,
vedoucí učitelka MŠ Šindlovy Dvory
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Základní škola
Čas plyne jako voda a první pololetí školního roku je té-
měř za námi. Byl to půlrok plný společných akcí a zážitků.
V září jsme u nás ve škole přivítali spolu s panem sta-
rostou nové prvňáčky. Do první třídy usedlo 27 žáků. 
V prvním školním týdnu se noví žáčci seznámili se svými 
kamarády z 9. třídy, kteří je provedli po škole a ukázali jim, 
jak to chodí ve školní jídelně. Ve škole si už všichni zvykli 
a každý den objevují s úsměvem nové věci.
Na druhý stupeň nastoupili žáci 6. třídy, kteří přivítali dva 
nové spolužáky a čekalo je i seznámení s novými vyuču-
jícími. Ve druhém školním týdnu se vydali na Adaptační 
kurz, který se uskutečnil na kanále v Suchém Vrbném, 
kam se přepravili na kolech. Užili si spoustu legrace, akti-
vit zaměřených na vzájemné poznání a spolupráci. Čekal 
je sjezd na raftech a také společná projížďka na dračí lodi.
I  v  letošním školním roce se naši žáci zúčastnili spor-
tovních a  vědomostních soutěží. Za zmínku jistě stojí 
úspěch Vojtěcha M. (8. třída) a Martina S. (9. třída), kte-
rým se podařilo v olympiádě z českého jazyka postoupit 
do okresního kola. Eliška M. (9. třída) prokázala skvělé 
historické znalosti a postoupila také do okresního kola 
v dějepisné olympiádě, úspěšnými řešiteli se stali: Ond-
ře, M.A. Matěj K. (8. třída) a Lucie Š. (9. třída). V listopa-
du ověřili žáci druhého stupně své matematické a logic-
ké dovednosti v  Pythagoriádě. Úspěšným řešitelem se 
stal Vojtěch M. (8. třída), který postoupil do dalšího kola 
a v rámci celého kraje obsadil skvělé 6. místo. Paní učitel-
ka Kozáková zorganizovala pro druhostupňové žáky akci 
s názvem Piškvorkové klání. Během listopadu a prosince 
proběhlo 82 duelů, kde si s křížky a kolečky nejlépe pora-
dili Vojtěch M. (8. třída) – 1. místo, Daniel D. (7. třída) – 2. 
místo, Matyáš B. (8. třída) a Oskar L. (9. třída) se podělili 
o 3. příčku. Prvostupňoví žáci se vydali hned v září na Jí-
lovický pidimaraton. Na promáčené a kopcovité trati po-
dali skvělé výkony. Na první příčce se umístil Antonín M. 
(4. třída).

Podzim se nesl i v duchu Minivolejbalu, kterého se zú-
častnila 4 družstva z naší školy. Další klání máme na pro-
gramu v lednu. V druhém pololetí nás čeká mnoho spor-
tovních výzev.
Paní učitelka Hoffmanová připravila pro žáky 8. a 9. třídy 
výlet za hranice. Naši němčináři vyjeli ověřit své znalos-
ti do Lince. Prohlédli si historické centrum a významné 
budovy, zastavili se i v Muzeu budoucnosti. V průběhu 
celého pololetí zajišťovali vyučující žákům exkurze v mu-
zeu, knihovně nebo planetáriu, setkání s Živou knihou, 
preventivní, výtvarné a  přírodovědné programy. Shléd-
li jsme také divadelní představení i film Zátopek v kině 
Kotva. Velkým zážitkem bylo pro žáky z 8. třídy večerní 
divadelní představení v Jihočeském divadle. V listopadu 
se naskytla žákům, ale i veřejnosti, příležitost, navštívit 
návěs FabLab univerzity, který skrýval mnoho moderních 
vymožeností.
Připomínali jsme si také významné dny a slavili dny svá-
teční. Okolí prvního stupně se na konci října proměnilo 
na výstavu dýní a ve škole se uskutečnil Halloween. Žáci 
si povídali také o Dušičkách, sv. Martinovi a Adventu.
Na počátku prosince přišel do naší školy Mikuláš s andíl-
kem a čerty. Obešel všechny třídy s knihou hříchů a po-
vídal si s žáky. Zpívalo se, recitovalo se a také se slibo-
valo. Po dlouhé době se konal Vánoční jarmark. Všichni 
žáci spolu s vyučujícími se do této akce zapojili vyrábě-
ním nebo přípravou občerstvení. Nechybělo ani tradiční 
zpívání u  stromečku, který ozdobili žáci školní družiny. 
Všem rodičům a dalším návštěvníkům jarmarku děkujeme 
za podporu. Díky prodaným výrobkům můžeme utržené 
finanční prostředky věnovat na charitu. O tom, koho pod-
poříme, rozhodli žáci společně prostřednictvím hlasování. 
V průběhu ledna věnujeme finance nadaci Dobrý Anděl, 
dětskému oddělení českobudějovické nemocnice a  zá-
chranné stanici živočichů při ZOO Hluboká nad Vltavou.
Do nového roku přejeme všem především pevné zdraví, 
porozumění a radost.

Jakub Jareš, ředitel

MOKERAČKY
Vážení spoluobčané, milý čtenáři,
rády bychom Vám představily náš nově vzniklý spolek 
Mokeračky z.s. Náš spolek vznikl za účelem organizace 
a provozování kulturních, společenských a charitativních 
akcí. Cílem naší činnosti bude podávat pomocnou ruku, 
a to především dětem, které neměly v životě takové štěs-
tí a kterým vybrané finanční prostředky alespoň trochu 
pomohou vyrovnat se s  jejich nelehkým osudem. Do 
námi pořádaných akcí se může zapojit kdokoli se zápa-
lem pro dobrou věc.
První pořádaná akce s názvem ŠTRÚDLOVÁNÍ se usku-
tečnila dne 8. 10. 2022 v Mokrém u hasičárny. Jak už sa-
motný název napovídá, akce se točila především kolem 
pečení slaných a sladkých štrúdlů. Do soutěže „O nej-
lepší štrúdl“ se přihlásilo celkem 33 soutěžících, jejichž 
chuť, vzhled a originalitu hodnotila porota v čele s pa-
nem Josefem Maršálkem. Akci doprovázela paní Dagmar 

Vacková, která svým vystupováním bavila návštěvníky 
všech věkových kategorií.
Akce ŠTRÚDLOVÁNÍ měla opravdu veliký úspěch a jsme 
rády, že jsme díky všem zúčastněným mohly věnovat ře-
diteli školy Arpida, panu Ivanovi Kolářovi, šek na částku 
30 000 Kč, který bude použit do projektu Arpida jede 
k moři.
Během vyhodnocování soutěže byla vyhlášena aukce 
kuchařky pana Josefa Maršálka a paní Terezy Bebarové 
s osobním věnováním, jejíž výtěžek byl zahrnut do částky 
finančního daru pro ARPIDU. Akce byla doplněna stánky 
s ručními výrobky, různými dobrotami i zábavou pro děti. 
Děkujeme všem, kteří se na akci podíleli i všem, kteří se 
akce zúčastnili a pomohli nám tak tento příspěvek vytě-
žit. Doufáme, že i Vy jste se příjemně bavili, dobře najedli 
a popili. Budeme se na Vás těšit na druhém ročníku akce 
ŠTRÚDLOVÁNÍ.
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Rády bychom Vás současně pozvaly na další akce po-
řádané naším spolkem. Nejbližší akcí, na kterou si Vás 
dovolíme pozvat, je Velikonoční jarmark, který se bude 
konat 1. 4. 2023 v Mokrém u hasičárny. Můžete se tě-
šit na ukázku velikonočních tradic, na lahodné pokrmy, 
stánky s ručními výrobky či velikonoční výzdobou.
Pokud byste i Vy rádi nabídli své ruční výrobky, deko-
race, zavařeniny či jiné dobroty k prodeji, neváhejte se 
obrátit na paní Kláru Kohoutovou na telefonním čísle 
721 227 503 či na emailu: klara.paskova198@seznam.cz.
Bližší informace ohledně našeho spolku a  námi po-
řádaných akcích naleznete na facebookových strán-
kách Mokeračky z.s.

LITVÍNOVICKÉ ŽENY

Spolek Litvínovické ženy v roce 2022 pořádal hned několik akcí, 
které se po dvouleté covidové odmlce opět rozjely a  velice se 
vydařily. Čarodějnice, na tuto akci přišlo neuvěřitelných 170 dětí, 
které si užily odpoledne plné her, soutěží, čarodějnických dílniček 
a tance. Další novou a úspěšnou akcí bylo Lajtnovické dýňování, 
kde ženy z našeho spolku pekly a vařily pokrmy z dýní, nechyběly 
soutěže, naučná stezka a dílničky pro děti, výstava druhů dýní. Na 
Adventní trh se všichni velice těšili, byl to již 10.ročník… opět ženy vyráběly, pekly, vařily punč a svařák. Nechybě-
ly zabijačkové speciality od Králů. Se svými výrobky se připojily i děti z MŠ Litvínovice 49 a MŠ Šindlovy Dvory. 
Zájem o prodej na trhu měli i jiní prodejci, kterým se zde líbilo a tento rok se opět zúčastní. Děkujeme kapele 
SOLIS BAND, která svými písněmi vytvořila krásnou vánoční atmosféru. Poslední akcí akcí roku 2022 bylo Miku-
lášské odpoledne, kde děti zhlédly pohádku, O nepovedeném čertíkovi“ a od Mikuláše dostaly nadílku. Na rok 
2023 máme připravené další akce a těšíme se, že si je s námi společně užijete.
Sledovat nás můžete na našich webových stránkách litvinovicke -zeny.webnode.cz, Facebook Litvinovické ženy 
a Instagram @litvinovickezeny. Stále přijímáme nové členky, které mají chuť, nápady, čas a chtěly by se s námi 
podílet na pořádání akcí. Kontaktovat nás můžete na tel. 739175418. Na závěr by jsme moc chtěly poděkovat za 
pomoc a podporu OÚ Litvinovice a SDH Litvinovice.

Za Litvínovické ženy Hedvika Wunsch
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Z činnosti TĚLOVÝCHOVNÉ JEDNOTY MOKRÉ
V letošním ročníku máme v klubu následující kategorie:
ŽENY – Po smolném sestupu z ČFL, kterou naše ženy 
hrály posledních 5 let, hrajeme letos v divizi.
Velmi nás těší, že můžeme využít práce trenérek Kateři-
ny Hrabánkové a Lenky Mačkové, které vychovaly dnes 
již 15leté dívky, jež postupně doplňují a budou doplňo-
vat kádr žen. Po Markétě Malečkové a  Ritě Hošnové, 
které hrály již loni, jsou dalšími dívkami, které se dostá-
vají do kádru, Adéla Deutschová, Tereza Fialová. Nikola 
Strádová a Leona Linhartová.
V divizi jsme po podzimu na druhém místě za bezkon-
kurenčním Dynamem, jehož cíle a možnosti jsou pod-
statně vyšší než naše.
MUŽI  – naší filozofií posledních let je dávat šanci 
mladým hráčům z okolí, se snahou vybudovat konku-
renceschopné mužstvo s cílem postupu v nejbližších 
letech do vyšší soutěže. Stejně jako u žen, tak i v kate-
gorii mužů chceme sázet na naše odchovance. Přesto-
že ještě hrají v dorostu, předpokládáme časté využití 
několika z nich. V podzimních kolech nastoupili Peťa 
Alexa, Alan Hošna, Ondřej Fošum, Lukáš Stárek, Adam 
Maštera, Radim Šimon, Jiří Hrabánek ml. Kluci do ko-
lektivu skvěle zapadli, jsou pro tým platnými hráči, 
a někteří patří již mezi opory týmu.
Letos jsou v soutěži dva týmy, které jsou výkonností pod-
statně výš. My jsme po podzimu na čtvrtém místě.
MLÁDEŽNICKÉ KATEGORIE
Velmi nás těší zájem dětí, přístup k  tréninku a  zápal 
do hry. Při trénincích se snažíme o obecný rozvoj po-
hybových schopností, rozvoj fotbalových schopností 
převážně herní formou a naprosto zásadní je přístup 
k  individuálnímu rozvoji hráčů formou poznávání 
a rozvoje osobnosti.
Přestože výsledky v  této kategorii nejsou to nejpod-
statnější, děti první úspěchy zaznamenávají a prožíva-
jí. Přejeme hodně úspěchů a zábavy.
DOROST
Trenér: Jiří Hrabánek, Pavel Sukdol
Družstvo hraje okresní přebor a po podzimu jsme na 
druhém místě. Snažíme se hrát fotbal založený na in-
dividuální kvalitě hráčů s týmovým duchem, ale hlav-
ním cílem je vychovat osobnosti, a to lidsky i fotbalově.
STARŠÍ ŽÁCI
Trenéři: Ladislav Kos, Michal Pupek
Tým vede okresní přebor. V družstvu je několik hráčů, 
kteří mají v rámci okresu nadstandardní kvalitu a je to 
vidět na výsledcích i předvedené hře. Několik kluků už 
hraje i v dorostu, kde se mohou fotbalově dále rozvíjet. 
Jako jeden z mála týmů v kraji máme v týmu několik 
fotbalistek.
MLADŠÍ ŽÁCI
Trenéři: Dan Hrádek, Lenka Mačková, Jiří Baumruk, 
Ivan Fiala
Tým vede okresní přebor. Hlavním záměrem je udržet 
nadšení a zaujetí dětí pro hru a pohyb i do dalších let. 
Rozvíjí se dovednosti získané v mladších kategoriích, vy-

žaduje se již větší souhra a spolupráce při hře a celko-
vě součinnost na vyšší úrovni.
MLADŠÍ A STARŠÍ PŘÍPRAVKA
Trenéři: Jiří Malý, Vladimír Lisner, Jan Katona, Martin 
Mesároš, Zdeněk Jerson, Zbyněk Novotný, Robert 
Psota, Tomáš Bartoň
Kategorie, u které je nejvíc vidět, jak se obec rozvíjí. 
Bydlí zde mladé rodiny a  je zájem o sportovní vyžití. 
U této kategorie, kde máme zhruba 60 dětí, je šéftre-
nérem Jiří Malý, který dokáže děti skvěle motivovat 
a organizačně řídit vysoký počet dětí a trenérů.
Základem tréninku jsou pohybové hry.
PLAYMAKERS
Lektorky: Kateřina Hrabánková, Kateřina Hrabánková 
ml.–
Jsme jedno z mála center v  jižních Čechách, kde vzni-
kl tým Playmakers, což je unikátní projekt UEFA, kterým 
se snaží ke sportu přivést dívky ve věku 4-8 let. Program 
lekcí je provázen motivy pohádek Disney a vedou jej vy-
školené lektorky.
SPORTOVNÍ ZÁZEMÍ
Co nás trápí, je nedostatečné zázemí klubu, kdy za-
tím nedokážeme reagovat na narůstající počet hráčů 
a týmů v našem klubu, a tím máme extrémně zatížené 
hlavní hřiště. Někdo možná zaznamenal aférku s tré-
ninkovou plochou, bez které je udržení a rozvoj týmů 
velmi komplikované. Kapacitně nedostatečné jsou bo-
hužel i prostory šaten.
Přestože máme skvělý kolektiv zhruba 20 trenérů, 
máme u některých kategorií problém s trenérským ob-
sazením. Rádi přivítáme zájemce, kteří by měli zájem 
pomoci s trénováním.
Za každou pomoc jsme v klubu vděčni.
Kontakt: Jiří Hrabánek – mobil č. 606 684 979
Jsme pyšní na všechny trenéry a činovníky, kteří nám 
pomáhají každým rokem rozvíjet klub, jež dnes patří 
mezi početně k největším okrese. Věřím, že i základ-
ní ideje výchovy dětí, které máme v klubu nastaveny, 
jsou nadčasové a děti jsou v našem klubu rády, fotbal 
je baví a rozvíjí se tak pohybově i osobnostně. V tom 
je největší zásluha všech trenérů a děkujeme jim, že 
se trénování dobrovolně ve svém volném čase věnují, 
když odměnou je jim „jen“ radost dětí.
Trenérům děkujeme za čas a  energii, kterou dětem 
dobrovolně věnují. Stejně tak musíme poděkovat rodi-
čům, že děti na tréninky a zápasy vozí a ve sportování 
je podporují.
PARTNEŘI KLUBU
TJ Mokré děkuje všem sponzorům, příznivcům a  fa-
nouškům klubu za podporu v hledišti, i za to, že věnují 
své finanční prostředky na činnost klubu, která by ne-
byla bez těchto sponzorských darů možná. Nové spon-
zory rádi přivítáme. ☺

Speciální poděkování patří obci Litvínovice za dlouhodo-
bou spolupráci a podporu.
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STAVEBNÍ A REALIZAČNÍ AKCE OBCE
Tělocvična ZŠ a MŠ Šindlovy Dvory a školní 
víceúčelové hřiště
Obec Litvínovice zahájila stavební práce v  břez-
nu roku 2022. Zhotovitelem stavby je firma 
Auböck, s. r. o. se sídlem v Boršově nad Vltavou.
V současné době je již dokončeno venkovní sportov-
ní hřiště včetně oplocení o zastavěné ploše 1982 m2. 
Bude sloužit k  provozování sportů jako jsou malý 
fotbal, basketbal, tenis, volejbal, nohejbal, workout 
a dětské hřiště. Je zde běžecká dráha 60 m a 150 m, 
skok daleký a vysoký.

Objekt tělocvičny je navržen jako dvoupodlažní. Plo-
cha 1. NP je 1024 m2 a plocha 2.NP má 158 m2. V pří-
zemí jsou umístěny šatny s hygienickým zařízením, 
které budou přístupny i z venkovního hřiště.
V patře se nachází hlediště s navrhovaným počtem 
100 míst k sezení ve dvou řadách. Budou zde umís-
těny i dva stoly pro stolní tenis.
Pokud nenastanou nečekané události během sta-
vebních prací, měla by být tělocvična dokončena 
do konce letních prázdnin roku 2023. Prostory tě-
locvičny i hřiště bude moci využívat jak široká veřej-
nost, školská zařízení i různé sportovní organizace.

Přístavba ke stávající budově 1. stupně ZŠ 
Šindlovy dvory
V letošním roce evidujeme v obci značně vysoký po-
čet budoucích prvňáčků. Z tohoto důvodu se navyšo-
vala kapacita školy z 217 na 240 žáků a dojde k ote-
vření dvou prvních tříd. Z  mnoha možných variant 

vzešlo řešení, že díky nově vybudované tělocvičně, 
může nová učebna vzniknout ze stávající tělocvičny 
v budově školy 1. stupně.
Zastupitelé obce schválili zadat vypracování projekto-
vé studie přístavby ke stávající budově 1. stupně ZŠ 
Šindlovy Dvory a kapacitu školy řešit i do budoucna.

BANKOMAT V OBCI
Jedno z vašich přání bylo umístnění bankomatu v naší 
obci. Oslovili jsme jednotlivé bankovní instituce, ale v 
současné době bohužel žádná z nich nemá zájem o 
jeho umístění v naší obci.
Dle vyjádření zástupců bank jsou hlavním důvodem 
vysoké náklady na jeho bezpečný provoz a umístění 
obce Litvínovice v těsné blízkosti krajského města, 
které je pokryté velkým množstvím bankomatů. 

Zároveň i současná nepříznivá ekonomická situace 
bankovních institucí v souvislosti s vysokými úrokový-
mi sazbami a inflací v důsledku války na Ukrajině.
Banky se snaží umisťovat bankomaty do obcí a měst, 
kde v jejich blízkosti není reálně jiná možnost využití 
výběrů z jiných bankomatů. 
Samozřejmě pokud by se situace změnila, budeme se 
snažit o prosazení umístění bankomatu i v naší obci.

PODĚKOVÁNÍ
Dovoluji si touto cestou veřejně poděkovat slečnám 
Simoně N. a Sofii K., žákyním 7. třídy naší školy, za pří-
kladné a poctivé jednání při nálezu ztracené věci. Dne 
29.3.2023 našly na autobusové zastávce obce Litvíno-
vice kabelku se značným obnosem peněz a veškerými 

osobními doklady. Tento nález ihned přinesly na obec-
ní úřad, kde se z nalezeného telefonu podařilo kontak-
tovat dceru majitelky kabelky a domluvit předání. 
Ještě jednou poděkování oběma poctivým nálezcům. 

Martin Král
Starosta obce Litvínovice
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POHOSTINSTVÍ NA ZLATÉ STOCE
Od prvního dne měsíce května 2023 dojde ke změ-
ně nájemce hostince Na Zlaté stoce. Po šesti letech 
ukončí svou činnost pan Hrdý a provozovnu převez-
me slečna Dimova, která byla zastupitelstvem obce 
vybrána ve výběrovém řízení na základě stanovených 
kritérií jako nejvhodnější ze třech uchazečů.
Panu Hrdému se sluší poděkovat za odvedenou prá-
ci, protože se dokázal vyrovnat i s bezprecedentním 
obdobím covidových uzávěr. I proto mu byla smlouva 
o rok prodloužena a výběrové řízení odloženo až na 
letošní rok.
Hospoda je vždy jedním z nejdůležitějších míst v obci 
a měla by maximálně sloužit jejím obyvatelům. Proto 
se ve výběrovém řízení kladl důraz nejen na ekono-
mické hledisko, což je výše nájmu, ale také na pod-
nikatelský plán. I  když se současný nájemce snažil 
provozovat hostinec s vysokým nasazením a vybudo-

val si širokou klientelu v době obědů, setkávali jsme 
se i s negativními ohlasy týkajícími se poskytovaných 
služeb a nabídce občerstvení v odpoledních a večer-
ních hodinách, kdy ji využívají místní občané.
Nová nájemkyně předložila podnikatelský plán počí-
tající s výrazně rozšířenou provozní dobou, vlastními 
akcemi (večery s  deskovými hrami, hudební podve-
čery nebo společně sledované sportovní přenosy). 
Plánuje také mnohem větší využití kapacity zahrady, 
rozšíření služeb a nabídky pro rodiče s dětmi. Slečna 
Dimova zároveň nabídla i nejvyšší nájemné, nabídla 
nejlepší podmínky v obou stanovených kritériích.
Ještě jednou děkujeme panu Hrdému a zároveň pře-
jeme nové nájemkyni slečně Dimové, ať se jí daří v je-
jím podnikání. Zastupitelstvo obce bude pečlivě sle-
dovat plnění podnikatelského záměru a spokojenost 
občanů.
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www.uhloterm.cz

UUHHEELLNNÉÉ  SSKKLLAADDYY

JARNÍ SLEVY PALIV
od 1. 4. do 31. 5. 2023

NNaabbíízzíímmee  ssoorrttiimmeenntt  aa  sslluužžbbyy::
- hnědé a černé uhlí, brikety, koks
- složení uhlí pásovým dopravníkem
- štípané palivové dřevo
- písky, drtě, štěrky, okrasné kačírky
- kompostová zemina, mulčovací kůra
- doprava sklápěč a kontejner 5 tun

NAD 20 q ROZVOZ UHLÍ ZDARMA

Otevírací doba a rozvoz
Po – Pá 7.00 – 15.30 hod.

338877  225500  550000,,  660022  440099  442233

BORŠOV NAD VLTAVOU

složení uhlí pásovým dopravníkem

Specialisté na nájemní nemovitosti

rodinná realitní kancelář

pronájem bytů a domů
garantovaný nájem 

prodej nemovitostí

správa a údržba nemovitostí

Máte-li byt nebo dům k pronájmu, 
kontaktujte nás:  + 420 773 023 043

www.mynaro.cz

Jsme manželé Mynářovi a podařilo se nám spojit naše
životní vášně: péči o naše čtyři krásné děti a práci 

s nemovitostmi. Přes MYNARO REALITY vám přineseme
zkušenosti z oblasti realit, které jsme nasbírali za více

než 10 let naší praxe.
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Hledáte pro své děti zajímavý prázdninový program? - nabídka příměstských táborů.

Zájmový spolek Klub vášKA je zaměřen na aktivní a smysluplné trávení volného času dětí a mládeže, a zvyšování 
dostupnosti pohybových aktivit. Za tímto účelem zajišťuje pestrou nabídku zájmových činností pro všechny vě-
kové kategorie a snaží se tím přispívat ke zlepšování celkového životního stylu a zdraví.
Jednou z činností spolku je i pořádání příměstských táborů v době jarních a letních prázdnin.
Kromě klasických aktivit, které si všichni pamatujeme ze svého dětství, vedeme děti především ke zdravému 
pohybu. Za tímto účelem pro ně připravujeme různorodý program na celý den. Nejde však jen o pohyb, ale také 
o dobrodružství a pohodu.

A  protože je o  příměst-
ské tábory mezi rodiči 
velký zájem a  účastní se 
jich děti z  širokého okolí 
(z  Litvínovic nevyjímaje), 
dovolujeme si Vás oslo-
vit s  nabídkou příměst-
ských táborů pro období 
letních prázdnin, přičemž 
bychom si děti vyzvedly 
vždy každé ráno na počát-
ku dne v 7.30 hodin před 
Obecním úřadem v  Lit-
vínovicích (předání dětí 
zpět rodičům v 15.30 ho-
din u obecního úřadu ane-
bo dle domluvy s rodiči).
A  protože víme, že jste 
zvědaví, jak se děti na 
táboře mají a  jaká dob-
rodružství prožívají, reali-
zujeme v průběhu tábora 
denní zpravodajství se 
spoustu fotek na našich 
instagramovch a  face-
bookových stránkách.
"@vaska.fitness (zde 
jsou fotografie i  z  minu-
lých ročníků)". V  příloze 
najdete aktuální termíny 
pro rok 2023 (počet míst 
omezen). Pokud máte zá-
jem nebo Vás něco zají-
má, ptejte se, jsme tu pro 
Vás.

S přáním pěkného dne 
Andrea Holčapková 

777 830 745 a Kateřina 
Maříková
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Proč koupelna od nás?
 Kvalita a detail provedení jsou u nás na 1.místě

 Soustředíme se pouze na jednu realizaci – eliminujeme tak chybovost v 
podobě toků informací apod.

 Informujeme Vás na denní bázi o průběhu realizace – není zapotřebí nás
kontrolovat

 Zajišťujeme 200% vizuální kontrolu díla – přejímka díla je tedy bez 
jakýchkoliv kvalitativních odchylek

Jak pracujeme
Vždy Vám vyjdeme vstříc, pokud plánujete:

• Svou vysněnou koupelnu – zajistíme služby od A do Z včetně 
originálního návrhu designu dle Vašich požadavků

• Rekonstrukci koupelny – ať už chcete vyměnit pouze obkladačky za 
novější model, či koupelnu zvětšit, náš ochotný tým odborníků je tu pro 
Vás

• Obložení kuchyňské linky, krbu, technických místností – není pro nás 
žádný problém

…neváhejte nás kontaktovat!

Obkladačské práce vykonáváme zejména v Jihočeském kraji, pokud se 
domluvíme, rádi za Vámi dojedeme i po celé ČR.

V případě zájmu kdykoliv volejte:

Ing. Tomáš Postulka, jednatel

+420 605 578 103

E-mail:
PostulkaTomas@koupelnyprozivot.cz

IČO: 142 53 488

Web: https://koupelnyprozivot.cz
Facebook: Koupelny pro život
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Datum Pořadatel Akce

30. 4. Litvínovické ženy Čarodějnice

30. 4. SDH Litvínovice, SDH Šindlovy Dvory, SDH Mokré Májka

6. 5. Obec Hobby

20. 5. Obec Král guláše

27. 5. SDH Mokré Dětský den

10. 6. SDH Šindlovy Dvory Pohádkové stezky

17. 6. Mokeračky Den otců

12. 8. SDH Mokré Mokerská pouť

26. 8. SDH Mokré Soutěž „O pohár OÚ“

9. 9. SDH Litvínovice Pivní slavnosti

15. – 16. 9. Litvínovické ženy Bazárek

16. 9. SDH Mokré Braňák

7. 10. Mokeračky Štrůdlování

21. 10. Litvínovické ženy Dýňování

4. 11. SDH Šindlovy Dvory Halloween

25. 11. Litvínovické ženy Adventní trhy

2. 12. SDH Mokré Rozsvícení vánočního stromu

3. 12. Litvínovické ženy Mikulášské odpoledne

16. 12. SDH Šindlovy Dvory Betlém

23. 12. SDH Litvínovice Hasičský grog

Bližší informace o konání událostí naleznete na facebookových stránkách jednotlivých pořadatelů. 

OBEC ŽIJE 2023
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SVOZY ODPADŮ 2023

MÍSTNÍ POPLATKY PRO ROK 2023
Pro rok 2023 se místní poplatky budou hradit od 9. 1. 2023

Svoz komunálního odpadu probíhá :
SMĚSNÝ KOMUNÁLNÍ ODPAD - 1x za 2 týdny 
(STŘEDA - SUDÝ týden)
Vytříděné složky odpadu: 
Biologický odpad - 1. 3. – 30. 11. - 1 x za týden (PÁTEK) 
Zimní období – termíny viz níže v tabulce

STANOVIŠTĚ U RD 
Papír - 1x za měsíc 
Plasty včetně PET lahví - 1x za měsíc 
– termíny viz vedle v tabulce 

VEŘEJNÁ STANOVIŠTĚ SO:
Sklo  -  1x za měsíc (1.– 2. týden v měsíci)
Kovy - 1x za měsíc
Použité tuky - dle potřeby

POPLATEK ZA ODPADY:
• roční poplatek dle OZV č. 2/2021 - 500 Kč/rok
Poplatníkem je:
- osoba přihlášená v obci (vztahuje se i na cizince),
- vlastník stavby – RD, bytu, rekreačního objektu, kde není přihlášená žádná osoba.
SPLATNOST POPLATKŮ PRO ROK 2023: do 30. 4. 2023
Do tohoto termínu budou popelnice vyváženy na známku za předcházející rok.
POPLATEK ZE PSŮ:
• roční sazba dle OZV č. 1/2019
200 Kč/první pes/rok,
250 Kč/ druhý pes a každý další/rok.
Poplatníkem je:
- držitel psa v obci podle místa svého přihlášení (vztahuje se i na cizince) nebo sídla.
Upřednostňujeme platbu bezhotovostním převodem - na účet obce Litvínovice vedený u KB, č. ú. 6829231/0100 
(do poznámky uveďte jména poplatníků, včetně č. p., o jaký poplatek se jedná, např. KO/pes). Známka po připsání 
na účet bude k vyzvednutí na OÚ po předložení převodního příkazu. - v hotovosti do pokladny OÚ (adresa Litvíno-
vice 39) v úředních hodinách: PO, ST: 7:30 – 11.00 / 12.00 - 17.00 hod. PÁ: 7.30 - 11.00 hod. Poplatky jsou splatné 
jednorázově.
Žádáme vlastníky nemovitostí, zejména pak vlastníky bytových jednotek, aby na tuto povinnost upozornili uby-
tované cizince, hlášené na adrese jejich nemovitosti.

Bližší informace včetně svozového plánu: www.litvinovice.cz

KOMUNÁLNÍ 
ODPAD BIO ODPAD PLASTY / PAPÍR

každý 
SUDÝ týden
S T Ř E D A

20. ledna
17. února

1x měsíčně   1x měsíčně
PÁTEK       STŘEDA
viz rozpis v tabulce

březen-listopad: 
každý PÁTEK

22. prosince

Rozpis svozu 2023 PLASTY PAPÍR

Leden 27. 1. 4. 1.

Únor 24. 2. 1. 2.

Březen 24. 3. 1. 3. + 29. 3.

Duben 21. 4. 26. 4.

Květen 19. 5. 24. 5.

Červen 16. 6. 21. 6.

Červenec 14. 7. 19. 7.

Srpen 11. 8. 16. 8.

Září 8. 9. 13. 9.

Říjen 6. 10. 11. 10.

Listopad 3. 11. 8. 11.

Prosinec 1. 12. + 29. 12. 6. 12.

Rozpis každoročně aktualizován na www.litvinovice.cz

www.tridenijedulezite.cz

PŘÍRODA VÁS BUDE
ZBOŽŇOVAT

TŘIĎTE ODPAD


